
Протокол № 17/13 

спільного засідання постійних комісій міської ради  

з питань з гуманітарної сфери, соціального захисту населення  

та молодіжної політики та з питань законності  

та місцевого самоврядування 

 

від  28 липня 2022 року 

м.Рогатин 

 

 

Присутні: 

- постійна комісія з питань  

гуманітарної сфери,  

соціального захисту населення  

та молодіжної політики: 

Кушнір Т.І. - голова комісії; 

Гладчук О.І. - секретар комісії; 

- постійна комісія з питань  

законності та місцевого  

самоврядування: 

Іванова І.Є. – заступник голови 

комісії; 

Школяр О.М. – секретар комісії. 

Запрошені:  

Сорока Х.В. – секретар міської ради; 

Сидоренко І.І. – начальник відділу з 

питань надзвичайних ситуацій, 

цивільного захисту населення та 

оборонної роботи виконавчого 

комітету міської ради; 

 
 

Порядок денний 

1. Про затвердження Програми розвитку та функціонування української 

мови в усіх сферах суспільного життя Рогатинської міської 

територіальної громади на 2022-2025 рр. 

    Доповідає: Христина Сорока – секретар міської ради 

2. Про внесення змін до комплексної програми забезпечення пожежної та 

техногенної безпеки в Рогатинській міській територіальній громаді на 

період 2022-2025 рр. 

Доповідає: Іван Сидоренко – начальник відділу з питань надзвичайних 

ситуацій, цивільного захисту населення та оборонної роботи 

виконавчого комітету міської ради. 

3. Про затвердження плану роботи Рогатинської міської ради  на друге 

півріччя 2022 року. 

Доповідає: Христина Сорока – секретар міської ради 



На початку розгляду питань порядку денного присутні члени комісій: 

Кушнір Т.І., Гладчук О.І.; Іванова І.Є., Школяр О.М. 

1. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми розвитку та функціонування 

української мови в усіх сферах суспільного життя Рогатинської міської 

територіальної громади на 2022-2025 рр. 

ДОПОВІДАЛА: Христина Сорока – секретар міської ради, яка зазначила, 

що у боротьбі українського народу з окупантом мова стала особливим 

феноменом, який об’єднав людей. Навіть ті, хто розглядав мову лишень як 

засіб спілкування, сьогодні відчувають потребу опікуватись нею і 

популяризувати її. Цій місії Рогатинська громада повсякчас приділяла  увагу, 

а в сучасних умовах – й поготів. На теренах нашого краю ніколи не велись 

дебати щодо спілкування українською мовою на противагу російській. Тому 

завдання Програми насамперед поглибити базові знання, які діти, молодь, 

наші громадяни отримують у школі чи з інших відкритих джерел. Адже доля 

мови залежить від долі її носія. Також ознайомила депутатів з заходами 

передбаченими у Програмі та її фінансуванням.  

Запитань у депутатів не було. 

 

ВИСНОВКИ І РЕКОМЕНДАЦІЇ КОМІСІЇ: 

Погодити проєкт рішення «Про затвердження Програми розвитку та 

функціонування української мови в усіх сферах суспільного життя 

Рогатинської міської територіальної громади на 2022-2025 рр.» та винести 

його на розгляд сесії міської ради. 

Результати голосування: 

«За» - 4 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

            «Утримались» - 0 деп. 

 

2. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до комплексної програми забезпечення 

пожежної та техногенної безпеки в Рогатинській міській територіальній 

громаді на період 2022-2025 рр. 

          ДОПОВІДАВ: Іван Сидоренко – начальник відділу з питань 

надзвичайних ситуацій, цивільного захисту населення та оборонної роботи 

виконавчого комітету міської ради, який ознайомив депутатів зі змінами у 

комплексній програмі забезпечення пожежної та техногенної безпеки в 

Рогатинській міській територіальній громаді на період 2022-2025 рр. 

Запитань у депутатів не було. 

 

ВИСНОВКИ І РЕКОМЕНДАЦІЇ КОМІСІЇ: 

 Погодити проєкт рішення «Про внесення змін до комплексної програми 

забезпечення пожежної та техногенної безпеки в Рогатинській міській 

територіальній громаді на період 2022-2025 рр.» та винести його на розгляд 

сесії міської ради. 

 



Результати голосування: 

«За» - 4 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

            «Утримались» - 0 деп. 
 

3. СЛУХАЛИ: Про затвердження плану роботи Рогатинської міської ради  на 

друге півріччя 2022 року. 

ДОПОВІДАЛА: Христина Сорока – секретар міської ради, як 

ознайомила депутатів з планом роботи Рогатинської місьої ради на друге 

півріччя 2022 року.  

Запитань у депутатів не було. 

 

ВИСНОВКИ І РЕКОМЕНДАЦІЇ КОМІСІЇ: 

Погодити проєкт рішення «Про затвердження плану роботи Рогатинської 

міської ради  на друге півріччя 2022 року» та винести його на розгляд сесії 

міської ради. 

Результати голосування: 

«За» - 4 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

            «Утримались» - 0 деп. 

 
 

Голова постійної комісії з питань  

гуманітарної сфери,  

соціального захисту населення  

та молодіжної політики       Т. Кушнір 

 

Секретар постійної комісії 

з питань законності 

та місцевого самоврядування                                                О. Школяр 
 

 

 

 

 

 

 

 

 


